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Dames en heren goedemiddag, dank voor de gelegenheid om u toe te spreken. 

… en weer gaat het over de aanpassing van de IOV, verzucht ik dan maar.  

Dat is dringend noodzakelijk, omdat bij ongewijzigd beleid veel veehouders al 

voor 1 april -over anderhalve maand dus- een vergunning zouden moeten 

aanvragen.  

Dus goed dat u hier vandaag en op 3 maart over vergadert, maar… laten we de 

feiten onder ogen zien en elkaar niks wijsmaken: de deadline met een halfjaartje 

opschuiven, leidt enkel tot meer onzekerheid en meer frustratie en garandeert 

juridisch niets. Kortom: veehouders blijven in drijfzand staan.  

Ik vind, ZLTO vindt dat onbehoorlijk en niet te accepteren. Ik roep u dan ook op 

om realistisch te zijn, over uw eigen schaduw heen te stappen en rust en 

perspectief te scheppen.  

Anders is de kans levensgroot dat ik hier over pakweg drie maanden weer zit. 

Geachte Statenleden, u kent onze argumenten ondertussen. Ze zijn terug te 

lezen bij de nota van inspraak. U mag daar de recente rechterlijke uitspraken 

over diverse stalsystemen aan toevoegen.  

De Statenmededeling geeft aan dat het college van GS ernaar streeft én er 

vertrouwen in heeft om snel weer stalsystemen te kunnen vergunnen. Naar onze 

mening is dat ongefundeerd wensdenken. Niets wijst erop dat u deze claim kunt 

waarmaken. Integendeel… we hebben alle reden om te vrezen dat het nog wel 

even zal duren voordat u weer vergunningen kunt afgeven die de juridische toets 

kunnen doorstaan.  

Maar u kunt wel stappen in de goede richting zetten. Doorloop samen met 

veehouders die nu wel een vergunning aanvragen snel een passende 

beoordeling. Voor een aantal stalsystemen zijn emissiereducties relatief 

eenvoudig juridisch te borgen.   

In “Den Haag” gaan de gesprekken nu over het landbouwakkoord en de 

dierwaardige veehouderij. Dit laatste thema gaat er ongetwijfeld voor zorgen dat 

wij de huisvesting voor onze dieren moeten aanpassen. Zorgt u er alstublieft 

voor dat veehouders binnen enkele jaren niet met twee grote 

investeringsmomenten te maken krijgen.  



In de Statenmededeling geeft u aan dat het stallenbesluit belangrijk is om de 

instandhoudingsdoelen te realiseren en de Brabantse economie draaiende te 

houden. Als u de KDW als uitgangspunt blijft hanteren, draait u zich alleen maar 

verder vast in het juridisch moeras. Diep in uw hart weet u dat. Het zou u sieren 

als u dit ruiterlijk erkent en Brabantse veehouders een gelijk speelveld biedt.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 




